
 
 

                                                                                                                                                      
 

 

 

 إفصاح توضيحي بشأن تصحيح خطأ مطبعي في النسخة العربية من الإعلان المتعلق بتوزيع الأرباح 

 

 

ل  يسررإ ارة ش كررإلع ةاء للط اة ل.ع ع.ع.).) شرةا"ررإلعرلن ابلا نلبع س  لإدةر ة رة شن يط علمنا سة  

للًّا لإ  هنئع ةاخدلإلت ةا لانعن ابو صرررع لإسرررلان اةا سررركر إي  ةاهإةعن برة  بل كرررل ش اا  ة سلًّط  

د ا ر خ رر  ن  لر 2025يوانو  28ب"رررررط عواير ةح برلق ةا لإ        2025يوانو   15ةاصررررلر  بكرل ي   

 .لإ بء     ةا سخع ةاءإبنع لإ  ة  صلق ةا ذلو  يكءةق بكل ي  ةاكواير

  28اسةن ن عور ةا"رإلع ةعسكذة  س  هذة ةاخ ر ةا  بء ن اعكلد برط عل ي  عواير ةح بلق ةا ءك د هو  

 .ن لإل ام يكم ة  صلق بخلًّف ذاك2025يوانو 

 

 

 

 

 

_________________________ 

 أحمد زاهر حمد العبري

 رئيس الشؤون المالية / مسؤول الإفصاح

 

 

 



 
 

                                                                                                                                                      
 

 

 

Clarification Disclosure Regarding a Typographical Error in the Arabic 

Version of the Dividend Distribution Announcement 

 

 

 

The management of Phoenix Power Company SAOG ("the Company"), on behalf 

of the Board of Directors, would like to inform the Financial Service  Authority, the 

Muscat Stock Exchange, and esteemed investors that, with reference to the 

announcement dated 15 July 2025 regarding the dividend distribution scheduled for 

28 July 2025, a typographical error occurred in the Arabic version of the disclosure 

concerning the distribution date. 

Accordingly, the Company extends its apologies for this typographical error and 

confirms that the approved cut-off date remains 28 July 2025, unless otherwise 

disclosed. 

 

 

 

 

_________________________ 

Ahmed Al Abri 

Chief Financial Officer / Disclosure Officer 
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